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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-8 
Rijeka, 30. travnja 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 13. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 30. travnja (utorak) održana je 13. sjednica VMO Kozala, s početkom u 15,30 sati u 
prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 

 
Na sjednici nisu bili prisutni: 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 

 
 

Usvajanje zapisnika s 12. sjednice VMO Kozala: 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 

DNEVNI RED 

- 1. Izvješće o provedbi programa VMO Kozala „Za našu Kozalu“ 
- 2. Realizacija programa „Sportiraj u kvartu“ 
- 3. Sudjelovanje na sportskim susretima MO-a povodom Dana Sv. Vida 2024 

- 4. Razmatranje zaprimljenih prijedloga malih komunalnih aktivnosti za 2025. godinu 
- 5. Aktualnosti u kvartu 

 
Sjednica je započela u 15,30 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik je pohvalio provedbu i uspješnost eko akcije u sklopu programa „Za našu Kozalu“ 
U sklopu ovog programa po prvi puta ove godine Vijeće je organiziralo dječju eko-radionicu 
koju je održala gđa Danijela Torjan i njezin obrt „VRRR – vrtlari, recikliraj, rasti, raduj se“ pod 
nazivom „Naokolo salata“. Radionica se održala u Parku Zvonimira Škerla, a sudjelovalo je 
dvadesetak djece i roditelja. Dok su se djeca zabavljala u parku, odrasli su se podijelili u 
nekoliko skupina i krenuli u čišćenje kvarta. Sav sakupljeni otpad donesen je na Volčićev trg 
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gdje se nalazila i baja od Čistoće. Nakon čišćenja kvarta, sudionici eko akcije krenuli su u 
sadnju 2 sadnice voćaka te 25 sadnica sibirskog limuna koje su posadili u park Zvonimira 
Škerla. Nakon završetka radova, svi prisutni pozvani su u prostorije MO Kozala na ručak u 
organizaciji CK Rijeka. Za 2024. godinu ukupno odobreno sredstava za ovaj program bilo je 
550 eura, a utrošeno je 401,54 eura. 

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena, a Izvješće je jednoglasno usvojeno. 

 
AD 2 

Predsjednik VMO Kristian Starčić predložio je Vijeću da se program „Sportiraj u kvartu“ održi 
u subotu 11. svibnja. U sklopu programa održati će se tradicionalni turniri u boćanju te u briškuli 
i trešeti, a od ostalih sportova prezentacije će održati Muški rukometni klub Kozala, Veslački 
klub Jadran, Rugby klub Rijeka, paraolimpijac u boćanju u kolicima Miroslav Matić i paraatletski 
klub „Srce“. Uz navedeno, građani će moći igrati badmington i mali nogomet u Parku Zvonimira 
Škerla. U sklopu događaja, biti će i ponuda pića i hrane za sve sudionike, a uz sportske majice, 
na kraju turnira biti će podijeljene medalje i pehari za najbolje sudionike.  
Vijećnica Ljiljana Franjić predložila je vijeću da se sklopi ugovor sa Konzum trgovinom kako bi 
se moglo kupiti na jednom mjestu i hrana i piće za nižu cijenu. 
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
 

AD 3 
Predsjednik je podsjetio sve prisutne kako će se od ove godine ponovno održavati Dani Sv. 
Vida, sportsko natjecanje između svim mjesnih odbora na području grada Rijeke. Natjecanje 
će se održati u nedjelju 2.6.2024., a MO Kozala uspio je okupiti sve tri potrebne sportske ekipe 
i to za: turnir u briškuli i trešeti, trunir u boćanju te potezanju konopa. Vijeće je odabralo i 
koordinatore za svaki turnir i to: Milana Francetića za turnir u briškuli i trešeti, Ljiljanu Franjić 
za turnir u boćanju i Zvonimira Brozića za turnir u potezanju konopa. Koordinatori će održati 
sastanak 20.5.20024. u 13.00 sati u gradskoj vijećnici gdje će se izvlačiti parovi za igru.  
 
Zaključak: Informacije i svi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni 
 

AD 4 
Predsjednik VMO Kristian Starčić upoznao je Vijeće kako je ove godine sveukupno prijavljeno 
30 novih prijedloga prioriteta građana za 2025. godinu. Uvidom u nove, ali i u stare prijedloge 
prioriteta od prošlih godina koji nisu još realizirani, vijeće je jednoglasno odlučilo izdvojiti neke 
od prioriteta te ih uputiti u rješavanje putem redovnog održavanja i to slijedeće: 
- Popravak (asfaltiranje) partera Ulice Kalvarija od početka ulice do kućnog broja 10 

(prijedlog iz 2021. godine) 
- Sanacija postojećih nogostupa u Baštijanovoj ulici i Ulici Petra Kobeka (prijedlog iz 2021. 

godine) 
- Ličenje ograde u Ulici Ante Kovačića od kućnog broja 20 do kućnog broja 22 (prijedlog iz 

2021. godine) 
- Sanacija asfalta na parkiralištu u Trinajstićevoj ulici kod kućnog broja 8a (prijedlog iz 2022. 

godine) 
- Sanacija kolnika u Trinajstićevoj ulici kod kućnog broja 14 (prijedlog iz 2022. godine) 
- Farbanje ograde u Laginjinoj ulici kod kućnog broja 32 (novi prijedlog za 2025. godinu) 
- Postavljanje prometnog ogledala na pješačkom prijelazu lijevo od zgrade mjesnog odbora 

Kozala, Volčićev trg 2 (novi prijedlog za 2025. godinu). 
VMO Kozala odlučilo je jednoglasno odustati od uvrštavanja nekih od prijedloga prioriteta za 
2025. godinu iz razloga što se radi o krupnim investicijama za koje VMO Kozala nema dovoljno 
sredstava, a to su: 
- Sanacija staze i stubišta uz postavu ograde od pothodnika u Ulici Lukovići do Ulice Petra 

Kobeka (prijedlog iz 2021. godine) 
- Uređenje dječjeg parka u Trinajstićevoj ulici kod kućnih brojeva 4, 6 i 8 i postavljanje sprava 

za igranje (prijedlog iz 2022. godine) 
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- Sanacija dvorišta iza zgrada Trinajstićeva 4,6 i 8 (prijedlog iz 2022. godine) 
- Sanacija stepeništa, ugradnja rukohvata, staze i zidića na spoju između Ulice Petra 

Kobeka i Silvije Bačića kod k.br. 19 (prijedlog iz 2022. godine) 
- Hortikulturno uređenje zelene površine na prostoru Ulice Petra Kobeka od zgrade T-Coma 

pa sve do Ulice Rastočine (prijedlog iz 2022. godine) 
- Prenamjena dječjeg igrališta u Ulici Ante Kovačića ispod (iza) k.b.r 12 u park za pse (u dva 

nivoa) te postavljanje kante za izmet te dispenzer za vrećice za izmet (prijedlog iz 2024. 
godine) 

Također je uvidom u sve prijavljene prijedloge prioriteta za 2025. godinu uočeno čak dva 
prijedloga prioriteta koji su u izvršenju ove 2024. godine, a bili su djelom ili u potpunosti 
prijavljeni kao prijedlozi prioriteta za 2024. godinu, a to su: 
- Postavljanje prometnih stupića u Laginjinoj ulici u blizini pješačkog prijelaza kod k.br. 20, 
- Postavljanje usporivača prometa u Laginjinoj ulici u blizini pješačkog prijelaza kod k.r. 20. 
S obzirom na sve navedeno, finalna tablica prijedloga prioriteta za 2025 godinu ima ukupno  
37 prijedloga prioriteta. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena i usvojena. 
 

AD 5/1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić osvrnuo se na problem koji je tekući iz 2021. godine, a radi 
se o priključivanju u promet osobi s invaliditetom, a koja živi na adresi Kozala 22. Naime, osoba 
ne može izaći iz dvorišta propisno i priključiti se u promet radi nedovoljne širine prometnice 
koja odvaja glavnu cestu Kozala prema Ulici Oktavijana Valića. Na tome mjestu odvajanja 
nalazi se cestovni otok koji svojom dužinom onemogućuje propisni izlazak vozila za prijevoz 
osoba s invaliditetom čime je vozač prisiljen činiti prekršaj, a čime su ugroženi svi sudionici u 
vozilu. Unatoč brojnim pokušajima i dotične osobe s invaliditetom te vijeća MO Kozala, do 
danas službene osobe iz Rijeka Plus-a nisu donijele konkretna rješenja. Vijeće je odlučilo, po 
potrebi, problem dići na viši nivo, ako se uskoro isti ne riješi. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 

 
AD 5/2 

Predsjednik VMO Kristian Starčić se osvrnuo i na problem izlaska iz slijepog ogranka Brajšine 
ulice (konkretno je u pitanju kućni broj 29) u Ulicu Vjenceslava Novaka. Naime, građani iz toga 
slijepog ogranka ne mogu pristupiti glavnoj ulici Baštijanovoj osim putem Ulice Vjenceslava 
Novaka. No, radi nepropisnog parkiranja vozila koje se svakodnevno događa na ulazu u slijepi 
ogranak te cijelom njegovom dužinom, građani iz toga ogranka su onemogućeni izaći iz svojih 
dvorišta ili propisnom izlasku iz ogranka u Ulicu Vjenceslava Novaka. Primorani su raditi 
prekršaj  i voziti 50tak metara u krivom smjeru do k.br. 14 gdje se okreću kako bi propisno 
izašli iz Ulice Vjenceslava Novaka u Baštijanovu ulicu. Navedeni problem se također povlači 
još iz 2021. godine, te se unatoč brojnim pozivima i molbama, kako građana tako i VMO 
Kozala, do danas niti po tom pitanju nije učinilo ništa. S obzirom na isto, Vijeće je odlučilo i 
ovaj problem, po potrebi dići na viši nivo. 
 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


